

PROTOKÓŁ Nr XXVII/08

XX zwyczajnej sesji Rady Gminy Rewal odbytej w dniu 29 maja 2008 roku w sali konferencyjnej O.W. „STOCZNIOWIEC” w Pogorzeliczy.

O godzinie 10.18 prowadząca obrady Przewodnicząca Rady radna Joanna Drzewińska – Dąbrowska stwierdziła, iż aktualnie w posiedzeniu zgodnie z listą obecności uczestniczy 11 radnych, co przy ustawowym składzie Rady 15 osób stanowi wystarczające quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.

Otwierając sesję powitała przybyłych na obrady radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości w tym przybyłych na sesję zaproszonych przedstawicieli instytucji i organów współpracujących z gminą wymieniając kolejno nazwę instytucji i organu oraz imiennie na podstawie listy obecności przybyłych przedstawicieli.

Ad. 2. Protokoły z XXV i XXVI sesji Rady Gminy bez odczytywania przyjęto jednogłośnie – głosowany był odrębnie protokół z każdej sesji - w głosowaniu uczestniczyło 11 radnych.

Ad. 3. Przed przystąpieniem do przedstawienia porządku obrad Przewodnicząca Rady poinformowała, iż w przesłanym radnym porządku obrad Komisje Rady na swoim posiedzeniu w dniu 27.05.2008 r. zdecydowały o wycofaniu z porządku obrad pktu 13 – gospodarowanie mieniem komunalnym gminy – Rada w głosowaniu – 10 głosów za, 1 – wstrzymujący się – głosowało 11 radnych - zdecydowała o wykreśleniu z porządku obrad w/w punktu. Przewodnicząca Rady przedstawiła następujący porządek obrad sesji z uwzględnieniem przyjętej poprawki:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie protokołów z XXV i XXVI sesji Rady Gminy.
3. Przedstawienie porządku obrad.
4. Informacja Wójta Gminy o działalności od ostatniej sesji Rady Gminy.
5. Interpelacje radnych i zapytania sołtysów.

Część I sesji.

1. Przygotowanie do sezonu letniego „Lato 2008” – informacje przedstawicieli:
 - 1) instytucji działających na terenie Gminy;
 - 2) instytucji i organów współdziałających.

Część II sesji

6. Przekształcenie ZWiK w Spółkę z o.o.

7. Informacja Wójta o dalszych przekształceniach.
8. Ustalenie zasad wprowadzania zintegrowanego systemu parkowania pojazdów na terenie Gminy.
9. Ustalenie wysokości opłat za parkowanie pojazdów na parkingach.
10. Wprowadzenie przepisów porządkowych dot. Przewozu osób i bagażu taksówkami.
11. Wprowadzenie zmian w uchwale.
12. Ustalenie wysokości poborów dla Wójta Gminy.
13. Zbywanie mienia komunalnego.
14. Przedłużenie umów dzierżawy.
15. Nadanie nazwy ulicy w miejscowości Rewal.
16. Uzgodnienie zapisów projektu rozporządzenia Wojewody Zachodniopomorskiego w sprawie ustanowienia planu ochrony dla rezerwatu przyrody „Jezioro Liwia łuża”.
17. Wprowadzenie zmian w budżecie gminy na rok 2008.
18. Przyjęcie Planu Pracy Rady Gminy na 2008 rok.
19. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
20. Wolne wnioski i zapytania.
21. Zakończenie obrad.

Przedstawiony porządek obrad przyjęty został 10 głosami za i 1 głosem wstrzymującym się – głosowało 11 radnych.

Ad. 4. Informacja Wójta Gminy o działalności od ostatniej sesji Rady Gminy.

Od ostatniej sesji w ciągu miesiąca dokonane zostały następujące czynności:

- podpisano umowę na rozbudowę i modernizację oczyszczalni ścieków – wejście na plac budowy planowany jest na dzień 6.06.2008 wartość inwestycji to suma 27 mln zł a termin zakończenia realizacji inwestycji to grudzień 2009 r., jest prawdopodobieństwo, że wszystko zakończy się sukcesem w tej sprawie złożyliśmy 2 wnioski o dofinansowanie jeden do WFOŚiGW a drugi do Ekofunduszu. Merytorycznie wnioski zostały zaakceptowane,
- została zakończona procedura przetargowa i została podpisana umowa na 2 przepompownie i rurociąg tłoczny pomiędzy Trzęsaczem a Pustkowielem wartość robót to 3,9 mln zł, plac budowy został przekazany – termin zakończenia inwestycji 15.06.,
- zakończono konsultacje z dyrektorami szkół w sprawie finansowania. Przyjęte zostały arkusze organizacyjne na nowy rok szkolny. Krytycznie nastawiony jest do ostatniego pomysłu MEN by każdy z nowych uczniów gimnazjum otrzymywał notebooka bowiem z napływających od nauczycieli sygnałów wynika, iż spada wśród uczniów kultura pisania, lepiej jego zdaniem te środki przeznaczyć na wzrost płac nauczycieli. Dyskutuje się nad sprawami oświaty nad wszystkim lecz nie nad tym jak poprawić finansowanie by nie trzeba było – ze względów finansowych - zamykać małych szkół cieszących się popularnością, w których nie ma przemocy i wandalizmu. W tym wszystkim – kim ginie dziecko i te pomysły jego zdaniem są przerażające,

- został przeprowadzony przetarg na sprzedaż nieruchomości – sprzedano 9 nieruchomości za sumę 5,7 mln zł, za wszystkie nieruchomości uzyskano sumę ponad 500 zł/m² a są to tereny niezbyt atrakcyjne,
- zadanie związane z planem zagospodarowania centrum Rewala podzielono na 2 etapy – trwają ostatnie konsultacje z firmą która wygrała przetarg – podpisanie umowy planowane jest na przyszły tydzień,
- zakończone zostały prace wokół modernizacji kolejki wąskotorowej i jeśli podpiszemy umowę z Urzędem Marszałkowskim to w okresie najbliższych 3 lat czeka nas wytężona praca wokół realizacji tego przedsięwzięcia,
- ze spraw bieżących – to w związku z reorganizacją ruchu drogowego następuje uzupełnianie znaków drogowych, uzupełniany jest też stan ławek oraz trwają prace wokół zagospodarowania terenów zielonych – prace te wykonywane są sukcesywnie,
- w ramach gwarancji zostanie wymieniona – z syntetycznej na drewnianą - podłoga w hali sportowej przy Zespole Szkolno – Przedszkolnym w Niechorzu,
- zakończona została inwentaryzacja – spis z natury – mienia gminnego,
- dużo czasu poświęcono sprawie ratowania klifu morskiego w którą zaangażował się radny W. Jaworowski którego poprosił o zapoznanie zebranych o swoich przedsięwzięciach.

Radny W. Jaworowski – sprawom ochrony brzegu morskiego poświęcił swoje wystąpienie na posiedzeniu Związku Miast i Gmin Morskich – do którego jest delegatem z ramienia Rady Gminy – na tym posiedzeniu złożył dwa wnioski dotyczące zwiększenia środków z budżetu państwa na ochronę brzegu morskiego oraz w sprawie budowy gazociągu morskiego. Są to sprawy bardzo poważne i w każdej z tych spraw nasza gmina prowadzi bardzo poważne dyskusje. W efekcie z ramienia tej organizacji wystąpił na posiedzeniu Sejmowej Komisji Infrastruktury podczas swojego wystąpienia zapoznał posłów z tym problemem. Bardzo pomocne były materiały przesłane wcześniej do sejmiku przez Przewodniczącą Rady. Ponieważ jego ocena w sprawie ratowania brzegu nie pokrywa się z dotychczasowymi działaniami – zbyt mało środków przeznacza się na ten cel - więc w tej sprawie złożył obszerną interpelację oraz skierował pisma do odpowiednich władz. Uważa, że w tych sprawach należy prowadzić pisemną informację gdyż tylko ona pozostawi ślad. Na każde pismo należy udzielić odpowiedzi a udzielając jej należy się nad sprawą zastanowić. Kolejną sprawą jest sprzeciw wobec budowy gazociągu Rosja – Niemcy. Wniosek w tej sprawie złożony przez niego na posiedzeniu ZMiGM uzyskał poparcie i temu zostanie poświęcony – planowany na połowę czerwca br. - festyn w Pobierowie z udziałem Posła do Parlamentu Europejskiego P. Libickiego – autora przyjętego sprzeciwu w tej do tego Parlamentu. Uważa, że dzięki tym poczynaniom i zaangażowaniu gmina nasza zrobi mocne wejście w tych sprawach.

P. Przewodnicząca podziękowała radnemu za zaangażowanie się w tej sprawie i odważne wystąpienie na posiedzeniu Komisji Sejmowej oraz za profesjonalne przygotowanie przez pracowników UG odpowiednich materiałów.

Ad. 5. Interpelacji i zapytań nie zgłoszono.

Część I sesji.

Prowadzący tę część sesji Wiceprzewodniczący Rady radny K. Ciszek poprosił by w pierwszej kolejności głos zabrali przedstawiciele instytucji i organów współpracujących z gminą prosząc kolejno o zabranie głosu przedstawicieli tych instytucji.

Powiatowy Inspektor Sanitarny P. E. Dembowska – zadania podobne jak w roku ubiegłym. Z posiadanych informacji wynika, iż w najbliższym czasie ukaże się oficjalny komunikat dopuszczający do kąpeli wszystkie kąpieliska położone na terenie gminy. W swojej pracy tak jak w roku ubiegłym liczy na pomoc ze strony Policji i Straży Gminnej która jest szczególnie potrzebna podczas kontroli sanitarnej obiektów.

(na sesję przybył radny L. Sipiak – kworum 12 osób)

Komendant Straży Granicznej w Rewalu K. Pietrzak – wszystko na dotychczasowych zasadach. Od 24.12.07 – obszar działania placówki ograniczony jest do terenu powiatu gryfickiego oraz morskie przejście graniczne w Dziwnowie. Kontroli podlegają trasy komunikacyjne w tym szczególnie odcinek drogi krajowej Nr 6. Nastawienie na rozprowadzanie przemycanej podrobionych produktów odzieżowych znanych marek – w roku ubiegłym zatrzymano ponad 4 tys. sztuk takiej odzieży. Kolejna sprawa to działalność wszelkich automatów do gier oraz w ramach ochrony rynku pracy nielegalne zatrudnianie głównie na budowach bez zezwolenia obcokrajowców – głównie zza wschodniej granicy. Zajmujemy się sprawami rozprowadzania narkotyków procederem tym trudnią się wywodzący się stąd młodzi ludzie którym to bacznie się przyglądamy. W ostatnim okresie w trakcie prowadzonych działań operacyjnych wykryto dość znaczne ilości narkotyków daleko wykraczające poza ilości na własny użytek. W ostatnim czasie na budynku administracyjnym S.G. w Rewalu został zainstalowany nowy element w postaci masztu – jest to związane z modernizacją łączności radioliniowej dla potrzeb Straży Granicznej.

Na zakończenie – jako osoba prywatna - pogratulował Wójtowi i całemu społeczeństwu dotychczasowych osiągnięć.

Zastępca Komendanta Powiatowego Policji P. Sito – na wstępie przyłączył się do słów swojego przedmówcy gratulując przygotowań do sezonu, który się rozpoczął. Wiadomo, że w okresie sezonu przyjeżdża dużo ludzi w tym wielu jest takich, którzy nie zawsze mają pieniądze i będą się starali je zdobyć w sposób nielegalny. Na sezon wzorem lat ubiegłych obsada Komisariatu Policji zostanie wzmocniona. Szczególnie działania nastawione bada na sprawy związane z narkotykami oraz zakłócaniem ciszy nocnej. Trzeba jednak pamiętać, że zgodnie z orzecznictwem NSA muzyka odtwarzana w lokalach w których prowadzona jest działalność nie jest zakłócaniem ciszy nocnej. Zakłócaniem ciszy nocnej jest wtedy gdy grupa młodzieży idzie i zachowuje

się hataśliwie. Staramy się działać skutecznie i aby podnieść skuteczność tego działania proponuje aby w okresie sezonu wprowadzić żywienie funkcjonariuszy w 3 miejscowościach gminy, a nie jak dotychczas tylko w jednej.

Przedstawiciel Komendanta Powiatowej Straży Pożarnej P. Architekt – zabezpieczenie ppoż tak jak w latach ubiegłych. Gmina pod tym względem zabezpieczona jest bardzo dobrze. Jediną bolączką – tak jak w latach ubiegłych – jest przygotowanie obiektów kolonijnych.

Pogotowie ratunkowe – w tej służbie – zgodnie z ustawą – następuje reorganizacja na wezwanie w pierwszej kolejności przyjeżdża 2 osobowy zespół złożony z ratowników medycznych – ratownik oraz kierowca ratownik. W zespole ratowniczym jest przewidziany lekarz tylko w Dziwnowie.

P. E. Łonyszyn – jak jest różnica pomiędzy karetką zwykłą a karetką tzw. „R - kq” – w tej sprawie została złożona interwencja u Lekarza Wojewódzkiego.

Odp. Sprawy te reguluje ustawa o ratownictwie medycznym – pierwszym podstawowym zespołem jest zespół złożony z 2 ratowników – w tym kierowca – ratownik. Drugim zespołem jest zespół składający się z 3 osób w tym zespole jest ujęty lekarz. Wszystkie zespoły w powiecie gryfickim jeżdżą tak samo.

P. Wójt – czy w związku z tym nie wzrośnie zagrożenie przebywających na naszym terenie turystów. Czy będzie brana pod uwagę – przy dojazdach karetki - jakość dróg.

Odp. Wszystko przebiega zgodnie z ustawą o ratownictwie medycznym.

P. Wójt – czy udzielając pierwszej pomocy przez zespoły ratowników – bez obsady lekarskiej - bezpieczeństwo pacjentów na tym nie ucierpi. Czy wyszkoleni ratownicy to zapewnią ?

Odp. Jeśli chodzi o sprawy bezpieczeństwa to wszystko zależne jest od właściwego wykorzystania zespołów ratowniczych.

Radny K. Ciszek – jest dla nas temat dramatyczny i chodzi nam o to, o ile wydłuży się czas dojazdu – dla pacjenta potrzebującego pomocy - zespołu z obsadą lekarską.

Odp. Nie będzie to zbyt duża różnica od sytuacji tej jaka jest w chwili obecnej.

Radny K. Ciszek – z wypowiedzi rozumie, że nowe dodatkowe zagrożenie nam nie zagraża bowiem każda karetka jest wyposażona dostatecznie w niezbędne środki i urządzenia.

P. Sz. Jędrzejowski – czy na okres sezonu nie można zatrudnić lekarzy z zewnątrz.

Radny M. Smoczyk – czy zostanie zwiększona obsada Policji na sezon.

Odp. – jest problem jednak wszystko będzie tak jak w roku ubiegłym.

P. Sz. Jędrzejowski – sprawa służb nocnych – zwłaszcza w czasie powrotów z dyskotek. Czy nie należałoby ustalić czasu ich działalności a szczególnie dotyczy to ogródków piwnych.

Odp. Wszystkie te sprawy winno regulować prawo miejscowe. W sprawach nagłych reagować będzie grupa mobilna. A zwiększenie ilości służb możliwe jest dzięki dotacjom ze strony gminy.

Radny M. Smoczyk – ostatnio w Pobierowie jechały radiowozy z włączonymi sygnałami czemu to ma służyć to nie wie bo w tym czasie nie zwracali uwagi na drobne wykroczenia.

P. M. Ryczko – była to swego rodzaju demonstracja siły nie mniej ze sprawą zapozna się. Policja zajmować się będzie nie drobnymi sprawami lecz sprawami istotnymi. Musi być podział kompetencji pomiędzy Policją a Strażą Gminną.

P. Wójt – skoro zgodnie z orzecznictwem sądowym odtwarzanie muzyki nie jest zakłócaniem ciszy nocnej czy można grać jeszcze np. o godz. 1.00 w nocy i czy to nie będzie zakłócaniem ciszy nocnej. Jak w tej sytuacji zachowa się Policja. W jaki sposób wymusić w takim gestorze by nieco ściszył muzykę, bo w przeciwnym razie czeka nas bardzo ciężki sezon.

Odp. W tej sprawie będą interwencje. W okresie poprzedniego sezonu były to średnio 2 interwencje na każdej służbie.

Radny M. Smoczyk – np. 23.05. br. ok. 23.00 było bardzo dużo przyjezdnych cała ul. Grunwaldzka była zastawiona pojazdami i to miejscach gdzie po obu stronach jest zakaz zatrzymywania się zwrócił na to uwagę przejeżdżającemu patrolowi Policji – w efekcie został bardzo źle potraktowany przez ten patrol. Budzi to po prostu śmiech i w konsekwencji prowadzi do spadku zaufania do Policji.

P. M. Ryczko – swego czasu proponował utworzenie patroli obywatelskich.

P. L. Kosik – na terenie Pogorzelicy zaobserwował nowe zagrożenie – jazda po lesie i po drogach kwadratami.

P. K. Pietrzak – zjawisko to zaobserwował już w roku ubiegłym i w tej sprawie prosił o pomoc. Właścicielami tych pojazdów są mieszkańcy naszej gminy głównie z Pobierowa i Niechorza. Przyjezdnych jest bardzo mała grupa.

P. Sito – do tego problemu należy podejść od strony prawnej. Wszystko zależy od tego w jakiej grupie pojazdu jest dany pojazd zarejestrowany. Część z nich jest zarejestrowana jako pojazdy samochodowe a część jako motocykle.

Radny K. Ciszek – jaka jest jakość wody oraz czy jest wystarczająca ilość toalet.

P. E. Dembowska – Jakość wody w sieci wodociągowej nie budzi zastrzeżeń i woda jest zdatna do spożycia. Jeśli chodzi o ilość sanitariatów to jest ona wystarczająca chodzi tylko, by w ciągu sezonu wszystkie były czynne.

P. K. Grabowiecki – w roku bieżącym wszystkie przedsięwzięcia robione są na bieżąco. Kosze uliczne zostały wyremontowane. Zakupiono nowa zamiatarkę bardziej nowoczesna i pracująca ciszej. Sprzątanie terenu gminy prowadzone jest zgodnie z umową czyli 2 razy dziennie. Rozpoczęto selektywna zbiórkę odpadów.

Ratownictwo „Romulus” – zabezpiecza plaże w m. Pobierowo i Pustkowo. Aktualnie trwają prace przygotowawcze do sezonu – remont w budynku bazy dla ratowników. Współpraca ze wszystkimi służbami gminnymi układa się należycie.

Stan przygotowań do sezonu CIPR-u przedstawił P. J. Domański – szczegółowy plan zamierzeń.

Kolejka wąskotorowa P. H. Nowak - sezonu letni w br. rozpoczął się już o 1 miesiąc wcześniej i zakończony zostanie 30.09. W okresie zmniejszonego nasilenia ruchu planowane są kursy czarterowe. Tabor kolejowy przygotowany jest w stopniu dostatecznym. Na czas usunięto skutki wiosennych podtopień. Dużą pomoc w usuwaniu skutków podtopień torowiska uzyskano ze strony sąsiedniej Gminy Karnice – dotyczy to odcinka toru przebiegającego przez tę gminę. Załoga jest należycie przygotowana do pracy w okresie sezonu.

ZWiK – P. A. Tasarz – prace w firmie prowadzone są na bieżąco. Zakład jest przygotowany do pracy w okresie sezonu.

Straż Gminna – P. L. Kozłowski – poprawił się stan bezpieczeństwa w gminie poprzez zamontowanie fotoradaru w Trzęsaczu, w najbliższym czasie takie samo urządzenie zostanie ustawione przy wjeździe do Niechorza.

(Wszystkie powyższe instytucje i służby występujące na sesji złożyły pisemne informacje które stanowią załączniki do protokołu.)

P. Wójt – w przygotowaniu do sezonu wiele pomocy jest ze strony sołtysów. Uzupełniono brakujące znaki drogowe. Zostanie ustawione 4 nowe place zabaw dla dzieci. Zakupione zostaną też 2 nowe toalety publiczne. Poprawiła się jakość sprzątnięcia. Wyremontowano przystanki autobusowe. Na dzień dzisiejszy nieczynne są 2 zejścia na plażę w tym zejście wysokie w Trzęsaczu. Czynimy starania by uruchomić na okres sezonu zejście obok Ośrodka Zdrowia w Rewalu. Do sezonu są przygotowane wszystkie plaże a efektem jest przyznanie - na trzy w Polsce – dwie błękitne flagi dla plaż w Pobierowie i Pogorzeliczy .

Planowane jest też oznakowanie tras rowerowych i w związku z tym planuje się wydanie folderu, wyjdzie on jednak z małym opóźnieniem.

Na tym zakończono I część sesji.

Ad. 6. Przekształcenie ZWiK w spółkę z o.o.

P. Przewodnicząca Rady – na wspólnym posiedzeniu wszystkich Komisji Rady Gminy z udziałem przedstawicieli załogi ZWiK ustalono, iż najbardziej optymalnym terminem przekształcenia zakładu będzie dzień 31.12.2008 r.

Radny W. Jaworowski – nie będzie to prywatyzacja lecz komercjalizacja. Jakakolwiek prywatyzacja pociągnie za sobą podwyżki usług.

P. Wójt – w tym przypadku mówimy o przekształceniu a nie o komercjalizacji. Nasza intencją jest poprawa zarządzania zakładem ponadto też musimy zezwolić zakładowi na świadczenie usług komercyjnych - na wszystko jednak

będzie miała wpływ Rada Gminy. Uważa, że spółka wniesie wiele dobrego do działania i rozwoju zakładu.

Radny W. Jaworowski – musimy robić wszystko by uniknąć zagrożeń.

P. R. Wielek – sprawy zarządzania spółką będzie regulował statut spółki.

Radny K. Ciszek – każda spółka będzie miała swoją radę nadzorczą na skład której będziemy mieli wpływ.

P. Przewodnicząca Rady – czy stanowisko w radzie nadzorczej będzie etatowe.

P. E. Łonyszyn – nie jest to etat lecz wiąże się to z wynagrodzeniem.

Radny W. Jaworowski – do składu rady nadzorczej winni być dobierani odpowiedni ludzie.

P. Przewodnicząca Rady – do dnia 31.12.2008 r. jest odpowiednio dużo czasu aby wszystko ustalić.

Radny K. Ciszek – wniosek przyjęć przedłożony projekt uchwały.

Radna W. Witecka – na wspólnym posiedzeniu Komisje Rady pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały.

Przedłożony projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie - głosowało 12 radnych.

Ad. 7. Informacja Wójta Gminy o dalszych przekształceniach.

P. Wójt – w najbliższym czasie rozpoczną się prace związane z przekształceniem CIPR od którego jako odrębna spółka zostanie odłączona kolejka wąskotorowa. Należy się też zastanowić nad rozwiązaniem zarządzania zielenią miejską – należy tu ustalić jaka to będzie forma zarządu. Kolejny etap to sprawy związane z kulturą w tym zarządzanie muzeum oraz świetlicami. Myśliśmy też o powstaniu skansenu. Rozwiązania też wymaga sprawa zarządzania obiektami sportowymi. A wiadomo, że bez pomocy budżetu obiekty te nie będą w stanie się utrzymać.

Ad. 8. Ustalenie zasad wprowadzania zintegrowanego systemu parkowania pojazdów na terenie Gminy.

Radny L. Sipiak – Komisje Rady na wspólnym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały.

Przedłożony projekt uchwały w przedłożonej wersji został przez Radę podjęty – za 10 radnych i 2 radnych wstrzymało się od głosu – głosowało 12 radnych.

Ad. 9. Ustalenie wysokości opłat za parkowanie pojazdów na parkingach.

P. E. Łonyszyn – do przedłożonego projektu uchwały dołączono w formie załącznika miejsca pod parkingi.

P. E. Korczyńska – szczegółowo zapoznała Radę z lokalizacją tych miejsc prezentując to na planach poszczególnych miejscowości.

Przedłożony projekt uchwały wraz z załącznikami został podjęty jednogłośnie - głosowało 12 radnych.

Ad. 10. Wprowadzenie przepisów porządkowych dot. Przewozu osób i bagażu taksówkami.

Do przedłożonego projektu uchwały Komisje Rady nie wniosły zastrzeżeń – uchwała została podjęta jednogłośnie – głosowało 12 radnych.

Ad. 11. Wprowadzenie zmian w uchwale.

Do przedłożonego projektu uchwały Komisje Rady nie wniosły zastrzeżeń – uchwała została podjęta jednogłośnie – głosowało 12 radnych.

Ad. 12. Ustalenie wysokości poborów dla Wójta Gminy.

Do przedłożonego projektu uchwały Komisje Rady nie wniosły zastrzeżeń – Uchwała została podjęta jednogłośnie – głosowało 12 radnych.

Po podjęciu uchwały Wójt Gminy podziękował Radzie za okazane mu zaufanie.

Ad. 13. Zbywanie mienia komunalnego.

Pani Przewodnicząca Rady – Wójt Gminy wystąpił; z wnioskiem o wycofanie projektu tej uchwały z porządku obrad. Komisje Rady Gminy postanowiły ten projekt przyjąć. Jest to bowiem zgodne z zapisami ustawowymi.

Do przedłożonego projektu uchwały Komisje Rady nie wniosły zastrzeżeń – uchwała została podjęta jednogłośnie – głosowało 12 radnych.

Ad. 14. Przedłużenie umów dzierżawy.

Radny M. Smoczyk – w imieniu radnych Pobierowa zgłosił wniosek o wprowadzenie poprawek do § 1 ust. 1, 2, 4 i 8 – dzierżawa na okres 1 roku a nie na okres 3 lat.

Zgłoszony wniosek został przez Radę przyjęty –p za głosowało 9 radnych a 3 radnych wstrzymało się od głosu – głosowało 12 radnych.

P. Korczyńska – osoby którym zostały przedłużone terminy umowy dzierżaw mają czas na sporządzenie niezbędnych dokumentów związanych z zagospodarowaniem terenu.

Komisje Rady Gminy nie wniosły zastrzeżeń do pozostałych zapisów w projekcie.

Uchwała z uwzględnionymi poprawkami została podjęta jednogłośnie - głosowało 11 radnych.

Ad. 15. Nadanie nazwy ulicy w miejscowości Rewal.

Do przedłożonego projektu uchwały Komisje Rady nie wniosły zastrzeżeń – uchwała została podjęta jednogłośnie – głosowało 12 radnych.

Ad. 16. Uzgodnienie zapisów projektu rozporządzenia Wojewody Zachodniopomorskiego w sprawie ustanowienia planu ochrony dla rezerwatu przyrody „Jezioro Liwia Łuża”.

P. M. Hussakowski – opiniujemy bardzo drobne poprawki do projektu rozporządzenia.

Do przedłożonego projektu uchwały Komisje Rady nie wniosły zastrzeżeń – uchwała została podjęta jednogłośnie – głosowało 12 radnych.

Ad. 17. Wprowadzenie zmian w budżecie gminy na rok 2008.

P. Skarbnik Gminy – dotyczy to skorygowania zapisów
Do przedłożonego projektu uchwały Komisje Rady nie wniosły zastrzeżeń –
uchwała została podjęta jednogłośnie – głosowało 12 radnych.

Ad. 18. Przyjęcie Planu Pracy Rady na rok 2008.

P. M. Hussakowski – do proponowanego planu pracy należy wprowadzić
przyjęcie prze miesiącem wrześniem studium, które zostanie ustalone na
najbliższym posiedzeniu Komisji Urbanistycznej. Proponuje by pod dyskusję
włączyć po obrady sesji czerwcowej natomiast uchwałę podjąć w miesiącu
sierpniu.

Ad. 19. Odpowiedzi na złożone wnioski i zapytania – nie zgłoszono
wniosków i zapytań.

Ad. 20. Wolne wnioski i zapytania.

Radny T. Kwiatkowski – co z oczyszczaniem roku przy ul. Kamieńskiej.

P. Wójt – w najbliższym czasie czynności te zostaną rozpoczęte.

Radny H. Kowal – co z komisja w sprawie ochrony brzegu morskiego. Druga
sprawa to skoro nie dojdzie do zakupu przez gminę od Starostwa schroniska
młodzieżowego to0 czy nie należałoby pomyśleć o budowie budynku
wielofunkcyjnego w którym zlokalizowany byłby ośrodek zdrowia, aptek i
świetlica.

Pogratulował odwagi dla P. Jaworowskiego.

P. Wójt należałoby rozważyć jak to miałyby być komisja czy powołana przez
Wójta czy też przez Radę. W sprawie budowy budynku wielofunkcyjnego to
jest za. W tej sprawie proponuje spotkanie w miesiącu czerwcu.

P. Sz. Jędrzejowski – sprawy remo

Radny A. Grzesiek – propozycja wybudowania pomiędzy Trzęsaczem a
Pustkowieńską wspólnej dla obu miejscowości świetlicy.

Radna W. Witecka – czy budynek Ośrodka Zdrowia w Rewalu zostanie
wyremontowany a druga sprawa to zbyt mała ilość na terenie Rewala
bankomatów.

P. Przewodnicząca Rady – czy uszkodzone zejście na plażę obok Ośrodka
Zdrowia w Rewalu zostanie zdemontowane.

P. Wójt – w przyszłym tygodniu po zdemontowaniu elementów betonowych
zagrożających bezpieczeństwu zdecydujemy czy dopuścimy je w tym sezonie
warunkowo do użytkowania.

Radny K. Kwiatkowski – na „obozowisku” wokół jeziora trwają intensywne
przygotowania do sezonu. Istnieje realne zagrożenie dla rezerwatu bowiem
wiele tych obiektów rozsączkuje szamba. Trzeba pamiętać, że latem
będzie tam w sumie kilka tysięcy osób które to będą odprowadzały nie
oczyszczone ścieki poprzez wody gruntowe do jeziora. Z tym problemem
trzeba coś zrobić bowiem obiekty powstają lawinowo.

Radny L. Sipiak – ul. Zachodnia i Piastowska w Pobierowie – dziury w
jezdniach.

Radny T. Kwiatkowski – od miesiąca jest awaria światła na skrzyżowaniu ul Dworcowej z Kamieńską w Rewalu oraz co dalej z „jeziorkiem” na przystanku autobusowym w Rewalu ponadto należałoby rozważyć rozebranie na przystani rybackiej boksów Potapskiego i Sejuta – nie są już rybakami.

Radny W. Jaworowski – problem związany z jeziorem musimy uporządkować. P. Wójt – rozwiązanie „jeziorka” na dworcu autobusowym w Rewalu po odbudowaniu sieci przy ul. Kamieńskiej. Jeśli chodzi o boksy rybaków to po skończeniu obowiązywania umowy. Naprawa światła leży w gestii dróg wojewódzkich. Jeśli chodzi o dziką zabudowę nad jeziorem to wszystko jest w gestii nadzoru budowlanego Starosty i proponuje by na najbliżsi sesję nadzór zaprosić. Większym problemem są obecnie tereny położone na południe od Rewala.

W najbliższym czasie planuje spotkanie z radnymi Rewala w sprawie budowy nowego ośrodka zdrowia oraz rozwiązania problemów lokalowych przedszkola – obecna baza jest za szczupła.

Ad. 21. Wobec wyczerpania tematyki sesji prowadząca sesję Przewodnicząca Rady radna Joanna Drzewińska - Dąbrowska o godzinie 16.15 zamknęła XXVII zwyczajną sesję Rady Gminy.

.....
protokółował

.....
Przewodnicząca Rady